
 

Ακινα, 5 Οκτωβρίου 2020 

Επίκαιρη Ερώτηςη 

Προσ τον κ. Υπουργό Περιβάλλοντοσ & Ενέργειασ 

Θέμα: Κλιμάκωςη  τησ απαξίωςησ του Πάρκου Τρίτςη 

Στισ 25 Οκτωβρίου 2019 ςυηθτικθκαν ςτθ βουλι -με αφορμι Επίκαιρθσ Ερώτθςισ μου- οι 

κίνδυνοι που διατρζχει το πάρκο Τρίτςθ από τθν διαχρονικι απαξίωςθ αλλά και τθν 

επιλογι τθσ κυβζρνθςθσ τθσ ΝΔ να μθν διορίςει νζα Διοίκθςθ ςτον Φορζα Διαχείριςθσ με 

αποτζλεςμα κανείσ να μθν ζχει τθν ευκφνθ για τθ διαχείριςθ του Πάρκου. Η απάντθςθ που 

δόκθκε ιταν ‘να περιμένουμε λίγους μήνες’ -μετά τθν νομοκετικι ρφκμιςθ για τθ 

μεταφορά τθσ αρμοδιότθτασ διαχείριςθσ από το ΥΠΕΝ ςτθν Περιφζρεια Αττικισ- για να 

δοφμε τα αποτελζςματα του ‘μοντέλου management’ του υπουργοφ. Ωςτόςο ακόμα 

περιμζνουμε. 

Σιμερα, δεκάδεσ δζντρα αφινονται απότιςτα με αποτζλεςμα να ξεραίνονται, υποδομζσ 

εντόσ του Πάρκου (ξφλινα τραπζηια, πάγκοι, κάδοι κτλ) λεθλατοφνται και δεν βρίςκεται 

κανείσ υπεφκυνοσ να τα φτιάξει για μινεσ, υπζρογκα ποςά ξοδεφονται για πρόχειρεσ 

επιδιορκώςεισ ςτθν περίφραξθ που ιδθ χριηουν νζασ παρζμβαςθσ, ενώ το βαςικό κζμα 

του νεροφ παραμζνει άλυτο. 

Ερωτάται ο κοσ Υπουργόσ: 

1. Με ποιο κριτιριο δόκθκαν 3 εκατομμφρια ςτο Πάρκο Τρίτςθ; Ζχει εκπονθκεί 

κάποια μελζτθ; 

2. Πόςοι είναι οι εργαηόμενοι ςιμερα ςτο Φορζα Διαχείριςθσ και ςε ποιεσ 

ειδικότθτεσ; 

 

Ο ερωτών Βουλευτήσ 
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